



Ying Wa Girls' School

Ying Wa Girls' School
Fund-raising for School Redevelopment

SPRING BAZAAR

Date: Saturday 19 March 2016

Place: 101, Castle Peak Road, Shamshuipo, Kowloon (Decanting Site)

Time: 10am to 6pm



Purchase of Cash Coupons*

HK\$500 X _____ pcs = \$ _____

HK\$100 X _____ pcs = \$ _____

HK\$20 X _____ pcs = \$ _____

Total : \$ _____

*How to use Cash Coupons

- 1) Only Cash Coupons will be accepted at the Spring Bazaar for purchase of goods, games stall and food and beverage. No cash will be accepted.
- 2) Cash Coupons are only valid for use at the Spring Bazaar on 19th March 2016.
- 3) Cash Coupons are non-refundable, and cannot be exchanged for cash. There is also no change given at purchases.
- 4) Cash Coupons will be invalid if altered, blurred, or damaged.
- 5) In case of disputes over the usage of cash coupons, the final decision will rest with "The Organizing Committee of the Spring Bazaar of Ying Wa Girls' School".

Special Offer!!

- 1) Those who purchase Cash Coupons before 28th January 2016 will obtain an extra \$20 for every \$100.
- 2) For every purchase of \$200 of Cash Coupons, a Lucky Draw ticket will be awarded. There are many attractive prizes, and Lucky Draw tickets will be awarded according to amount of Cash Coupons purchased.

Payment Method

Fill in this form and

1. together with a crossed cheque (payable to IMC of Ying Wa Girls' School), by post to Ying Wa Girls' School, 101 Castle Peak Road, Shamshuipo, Kowloon (subject: Spring Bazaar), OR
2. together with the ATM transaction advice/bank-in slip, by fax/email to 2818-1622/so@ywgs.edu.hk (Ms So).
Direct Debit : HSBC A/C No.: 848-177135-001

Personal Information

Name (use BLOCK letters) : _____

Address : _____

Email : _____ Mobile Tel : _____ Fax : _____

Alumna (Year of F.5 or F.6 Graduation _____) Parent (Name of Student/Class) _____

Other _____

Reminders

- 1) Cash Coupons purchased and Lucky Draw tickets (if applicable) can be collected at the reception of the Spring Bazaar, by presenting the Order Confirmation Number, Registered Name and Telephone Number.
- 2) For enquiries, please contact Ms So of the School Office: 2546 3151 ext.105
- 3) Personal data collected shall not be used for any purpose other than those directly related to the fund-raising activities for Ying Wa Girls' School.
- 4) Purchase of Cash Coupons is not eligible for tax deduction.

FOR OFFICIAL USE:

Received Date: _____ Confirmation Number: _____

Amount \$ _____ (\$500 \$100 \$20 Lucky Draw Tickets)



英華女學校重建籌款活動

春季賣物會

日期：2016年3月19日 (星期六)

地點：九龍深水埗青山道101號英華女學校 (暫借校舍)

時間：上午10時至下午6時

代用券
訂購表格



訂購代用券*

HK\$500 X _____ 張 = \$ _____

HK\$100 X _____ 張 = \$ _____

HK\$20 X _____ 張 = \$ _____

總金額：\$ _____

*代用券使用方法

- 1) 賣物會會場只接受代用券以替代現金作購物、攤位遊戲及餐飲之用；恕不接受現金。
- 2) 代用券只限於2016年3月19日當天在賣物會中使用。
- 3) 代用券不設退款或兌換現金，當天在賣物會亦不設找贖。
- 4) 代用券如經塗改、弄污或損壞，均視為無效。
- 5) 如對代用券之使用有任何爭議，「英華女學校春季賣物會籌委會」將保留最終決定權。

特別優惠!

- 1) 凡於2016年1月28日前購買代用券，每\$100之面額可額外獲贈\$20代用券。
- 2) 凡購滿每\$200代用券，加送抽獎券一張，獎品豐富，多買多送。

訂購代用券

請填妥本表格資料

1. 連同劃線支票(支票抬頭「英華女學校法團校董會」)郵寄至九龍青山道101號英華女學校收(封面請註明：春季賣物會)，或
2. 連同銀行入數紙電郵/傳真至英華女學校 so@ywgs.edu.hk/2818-1622 (蘇小姐)。
香港匯豐銀行戶口：848-177135-001

個人資料

姓名(請以正楷填寫)：_____

地址：_____

電郵：_____ 手提電話：_____ 傳真：_____

校友(中五或中六畢業年份 _____) 家長(學生姓名/班別) _____

其他 _____

溫馨提示：

- 1) 訂購之代用券及抽獎券(如適用)將於2016年3月19日當天在賣物會接待處憑訂購確認編號、登記姓名及電話等資料索取。
- 2) 查詢詳情，請致電校務處蘇小姐：2546 3151 內線105
- 3) 所有個人資料，除用作與英華女學校籌款活動有直接關係之項目外，將不會作其他用途。
- 4) 代用券之購買不適用於申請扣減稅項之用。

供內部使用：

收件日期：_____ 確認編號：_____

金額 \$ _____ (\$500 \$100 \$20 Lucky Draw Tickets)